

銘傳大學 115 學年度第 1 學期

2 年級體育課必修選項須知（台北校區）

Ming Chuan University 1st Semester of 2026-27 AY (Taipei Campus)

Notice for 2nd Year Required Physical Education Course Selection

星期（一） 15:10 ~ 17:00 Monday 15:10 ~ 17:00				
上課班級：資金二甲、資金二乙、企管二丙、廣銷二乙、新傳二甲 Classes: Classes 2A and 2B of Risk Management and Insurance Department, Classes 2C of Business Administration Department, Class 2A of New Media and Communication Administration Department				
項目名稱 Course Name	科目代碼 Course Code	班級代碼 Class Code	人數 No. Students	任課老師 Lecturer
瑜珈 Aerobic Yoga	00221	02201	55	丁翠苓 Ting, Tsui-Ling
羽球 Badminton	00221	02202	55	廖智雄 Liao, Chih-Shiung

一、2 年級之體育課請依原班級已設定好之時段選擇一項運動項目（班級）上課（上、下學期不得重覆選），如未依規定時段選項，或自行任意更改原已排定之上課時段，而未被電腦接受導致沒有選上項目（班級）而無法上課者，請自行負責。

I. Please choose one sport item (class) according to the original class set schedule for 2nd year Physical Education courses (**cannot be repeated for 1st and 2nd semesters**). Students are responsible for not being able to attend class if **they don't choose at set schedule** or randomly change the arranged class schedule and are thus rejected by the computerized system.

二、開學第一週之體育課程，皆在校內上課；各班上課集合地點如下：

- 1、有氧瑜珈：逸仙堂 2、羽球：室內羽球場 3、足球：田徑場階梯
4、桌球：桌球教室 5、擊劍：逸仙堂外階梯 6、排球：室外排球場
7、網球：室外網球場 8、籃球：室外籃球場

II. Lecture for first week of Physical Education classes are on-campus and their meeting venues are as follows:

1. Aerobic Yoga: Sun Yat Sen Auditorium	2. Badminton: Indoor Badminton Court
3. Soccer: Track and Field Stairs	4. Bowling: Track and Field Stairs
5. Table Tennis: Table Tennis Room	6. Swimming: Track and Field Outdoor Stage
7. Volleyball: Outdoor Volleyball Court	8. Tennis: Outdoor Tennis Court
9. Pool/Billiards: Sun Yat Sen Auditorium Front Stairs	10. Basketball: Outdoor Basketball Court

銘傳大學 115 學年度第 1 學期

2 年級體育課必修選項須知（台北校區）

Ming Chuan University 1st Semester of 2026-27 AY (Taipei Campus)

Notice for 2nd Year Required Physical Education Course Selection

星 期（二） 15:10 ~ 17:00 Tuesday 15:10 ~ 17:00				
上課班級：國企二甲、國企二乙、國企二丙、法律二甲、法律二乙、財法二甲 Classes: Classes 2A, 2B, 2C, and 2D of International Business Department, Classes 2A and 2B of Law Department, Class 2A of Financial Law Department				
項目名稱 Course Name	科目代碼 Course Code	班級代碼 Class Code	人數 No. Students	任課老師 Lecturer
排 球 Volleyball	00221	02203	50	游 能 揚 Yu, Neng-Yang
桌 球 Table Tennis	00221	02204	50	王 儀 旭 Wang, Yi Hsu
羽 球 Badminton	00221	02205	50	何 松 諺 Ho, Sung-Yen

一、2 年級之體育課請依原班級已設定好之時段選擇一項運動項目（班級）上課（上、下學期不得重覆選），如未依規定時段選項，或自行任意更改原已排定之上課時段，而未被電腦接受導致沒有選上項目（班級）而無法上課者，請自行負責。

I. Please choose one sport item (class) according to the original class set schedule for 2nd year Physical Education courses (**cannot be repeated for 1st and 2nd semesters**). Students are responsible for not being able to attend class if **they don't choose at set schedule** or randomly change the arranged class schedule and are thus rejected by the computerized system.

二、開學第一週之體育課程，皆在校內上課；各班上課集合地點如下：

- 1、有氧瑜伽：逸仙堂 2、羽 球：室內羽球場 3、足 球：田徑場階梯
4、桌 球：桌球教室 5、擊劍：逸仙堂外階梯 6、排 球：室外排球場
7、網 球：室外網球場 8、籃 球：室外籃球場

II. Lecture for first week of Physical Education classes are on-campus and their meeting venues are as follows:

11. Aerobic Yoga: Sun Yat Sen Auditorium	12. Badminton: Indoor Badminton Court
13. Soccer: Track and Field Stairs	14. Bowling: Track and Field Stairs
15. Table Tennis: Table Tennis Room	16. Swimming: Track and Field Outdoor Stage
17. Volleyball: Outdoor Volleyball Court	18. Tennis: Outdoor Tennis Court
19. Pool/Billiards: Sun Yat Sen Auditorium Front Stairs	20. Basketball: Outdoor Basketball Court

銘傳大學 115 學年度第 1 學期

2 年級體育課必修選項須知（台北校區）

Ming Chuan University 1st Semester of 2026-27 AY (Taipei Campus)

Notice for 2nd Year Required Physical Education Course Selection

星 期（三） 13：10 ~ 15：00 Wednesday 13:10 ~ 15:00				
上課班級：企管二甲、企管二乙、廣銷二甲、影新二甲、財金二丙 Classes: Classes 2A and 2B of Business Administration Department, Class 2A of Advertising and Strategic Marketing Department, Class 2A of Journalism Department, Classes 2C and 2D of Finance Department				
項目名稱 Course Name	科目代碼 Course Code	班級代碼 Class Code	人數 No. Students	任課老師 Lecturer
桌 球 Table Tennis	00221	02206	55	王 三 財 Wang, San-Tsai
羽 球 Badminton	00221	02207	55	陳 竑 廷 Chen, Hung-Ting

一、2 年級之體育課請依原班級已設定好之時段選擇一項運動項目（班級）上課（上、下學期不得重覆選），如未依規定時段選項，或自行任意更改原已排定之上課時段，而未被電腦接受導致沒有選上項目（班級）而無法上課者，請自行負責。

I. Please choose one sport item (class) according to the original class set schedule for 2nd year Physical Education courses (**cannot be repeated for 1st and 2nd semesters**). Students are responsible for not being able to attend class if **they don't choose at set schedule** or randomly change the arranged class schedule and are thus rejected by the computerized system.

二、開學第一週之體育課程，皆在校內上課；各班上課集合地點如下：

- 1、有氧瑜伽：逸仙堂 2、羽 球：室內羽球場 3、足 球：田徑場階梯
4、桌 球：桌球教室 5、擊劍：逸仙堂外階梯 6、排 球：室外排球場
7、網 球：室外網球場 8、籃 球：室外籃球場

II. Lecture for first week of Physical Education classes are on-campus and their meeting venues are as follows:

1. Aerobic Yoga: Sun Yat Sen Auditorium	2. Badminton: Indoor Badminton Court
3. Soccer: Track and Field Stairs	4. Bowling: Track and Field Stairs
5. Table Tennis: Table Tennis Room	6. Swimming: Track and Field Outdoor Stage
7. Volleyball: Outdoor Volleyball Court	8. Tennis: Outdoor Tennis Court
9. Pool/Billiards: Sun Yat Sen Auditorium Front Stairs	10. Basketball: Outdoor Basketball Court

銘傳大學 115 學年度第 1 學期

2 年級體育課必修選項須知（台北校區）

Ming Chuan University 1st Semester of 2026-27 AY (Taipei Campus)

Notice for 2nd Year Required Physical Education Course Selection

星 期（四） 13：10 ～ 15：00 Thursday 13:10 ~ 15:00				
上課班級：會計二甲、會計二乙、會計二丙、財金二甲、財金二乙、 廣電二甲 Classes: Classes 2A, 2B, 2C, and 2D of Accounting Department, Classes 2A and 2B of Finance Department, Class 2A of Radio and TV Department				
項目名稱 Course Name	科目代碼 Course Code	班級代碼 Class Code	人數 No. Students	任課老師 Lecturer
排 球 Volleyball	00221	02208	60	何 松 諺 Ho, Sung-Yen
瑜珈 Aerobic Yoga	00221	02209	60	黃怡學 Huang, Yi-Hsueh
未定	00221	02210	60	待聘

一、2 年級之體育課請依原班級已設定好之時段選擇一項運動項目（班級）上課（上、下學期不得重覆選），如未依規定時段選項，或自行任意更改原已排定之上課時段，而未被電腦接受導致沒有選上項目（班級）而無法上課者，請自行負責。

I. Please choose one sport item (class) according to the original class set schedule for 2nd year Physical Education courses (**cannot be repeated for 1st and 2nd semesters**). Students are responsible for not being able to attend class if **they don't choose at set schedule** or randomly change the arranged class schedule and are thus rejected by the computerized system.

二、開學第一週之體育課程，皆在校內上課；各班上課集合地點如下：

- 1、有氧瑜珈：逸仙堂 2、羽 球：室內羽球場 3、足 球：田徑場階梯
4、桌 球：桌球教室 5、擊劍：逸仙堂外階梯 6、排 球：室外排球場
7、網 球：室外網球場 8、籃 球：室外籃球場

II. Lecture for first week of Physical Education classes are on-campus and their meeting venues are as follows:

11. Aerobic Yoga: Sun Yat Sen Auditorium	12. Badminton: Indoor Badminton Court
13. Soccer: Track and Field Stairs	14. Bowling: Track and Field Stairs
15. Table Tennis: Table Tennis Room	16. Swimming: Track and Field Outdoor Stage
17. Volleyball: Outdoor Volleyball Court	18. Tennis: Outdoor Tennis Court
19. Pool/Billiards: Sun Yat Sen Auditorium Front Stairs	20. Basketball: Outdoor Basketball Court

銘傳大學 115 學年度第 1 學期

3、4 年級體育課選項科目(台北校區)

Ming Chuan University 1st Semester of 2026-27 AY (Taipei Campus)

Notice for 4th Year Required Physical Education Course Selection

項目名稱 Course Name	上課時間 Course Time	科目代碼 Course Code	班級代碼 Class Code	人數 No. Students	任課老師 Lecturer
健身與體重管理 (一) Fitness and Weight Management (1)	星期二 03-04 節 Tuesday 10:10 ~ 12:00	00456	02301	50	陳竑廷 Chen, Hung-Ting
羽球(一) Badminton (1)	星期三 03-04 節 Wednesday 10:10 ~ 12:00	00443	02302	60	廖智雄 Liao, Chih-Shiung
匹克球(一) Pickle ball (1)	星期三 07-08 節 Wednesday 15:10 ~ 17:00	00461	02303	60	王三財 Wang, San-Tsai
匹克球(一) Pickle ball (1)	星期四 03-04 節 Thursday 10:10 ~ 12:00	00461	02304	60	廖智雄 Liao, Chih-Shiung

開學第一週之體育課程，皆在校內上課；各班上課集合地點如下：

Lecture for first week of Physical Education classes are on-campus and their meeting venues are as follows:

- 1、羽球 Badminton：室內羽球場 Indoor Badminton Court
- 2、健身與體重管理 Fitness and Weight Management：體適能中心 Auditorium Front Stairs
- 3、匹克球 Pickle ball：室內羽球場 Indoor Badminton Court
- 4、桌球 Table Tennis：室內桌球場 Indoor Table Tennis Court

1.本課程為 3、4 年級學生所開之選修課程，有 2 畢業學分。This is an elective course offered to third- and fourth-year students, for 2 graduation credits.

2.每人每學期只能選一門課。Each student may enroll in only one such course per semester.